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Enguany, El Corpus ha passat a ser dia feiner. Pel poble es comenta de la dissolució
de la Ounta d'Embelliment i de Turisme, i si es faran o no les catifes.

Per assabentar-nos de si aquests rumors son certs o no, ens hem adreçat al que fins 
ara era el President de la Ounta, Sr. Ooan Castellà.

- Srv Castella, com va néixer la Junta d'E-, i de r.?
Aquesta Ounta es va formar el Gener de l'any 1968, per evitar l'aplicació dels arbi_

tris municipals aportant cada establiment unes quotes voluntàries, segons l'importàn
cia de cada comerç.

Les seves funcions eren l'embelliment del poble i fomentar el turisme. Entre altres 
tasques ens vàrem cuidar d'organitzar la Festa de Corpus.

La Ounta, fins llavors gaudia de pressupost bo (es donaven premis baixos a les cat.i 
fes, la Processó no comportava cap despesa, ...), però en posar-hi les carrosses, majjo 
rets i esbarts el pressupost es va encarir.

Davant aquest fet l'Alcalde ens va demanar que apugéssim les quotes i per no haver 
de aplicar-nos-les a nosaltres mateixos vàrem convidar més gent a formar-ne part, per
què així anés més repartit (Bancs, urbanitzacions, paletes, ...).

- Quines són les causes de la dissolució de la Junta?
Com que les quotes eren voluntàries el pagament es passava molt per alt, fins arri

bar a l'extrem, que l'any passat de les dues-centes vint-mil pessetes previstes en van 
quedar setanta mil pendents.

Davant aquest dèficit l'Ajuntament ha considerat millor recaptar ell mateix les qu£ 
tes de manera obligada.

Al fet de la dissolució, també s'hi varen afegir altres motius com falta de col·la
boració per part dels components.

Potser si tots plegats haguéssim complert allò a que ens havíem compromès en un prijn 
cipi no s'hauria arribat en aquest punt.

Ara, ha sortit un grup de gent nova i crec que té ganes de portar-ho endavant.
Després d'informar-nos de qui forma part de la nova Comissió parlem amb en Nicolau 

Font, l'actual vocal:
- D'on ha sortit la idea de de formar aquesta nou-nada Comissió?
Degut que fins ara pràcticament ningú sortia per a substituir la recentment dimiti

da Ounta d'Embelliment i de Turisme, i era <una llàstima que es perdéssin aquestes fes
tes que tant pyomocionen el poble d'Arbúcies. Una colla de botiguers i d'altres ens 
hem reunit per tal de continuar-ho.

- Aquesta Comissió esta englobada dins de la Unió de Botiguers?
No, és totalment independent; no té cap mena de lligam ni amb la Unió de Botiguers 

ni amb l'Ajuntament.
- Quina tasca penseu dur a terme?
Assessorats per el Sr. Castellà que ja hi té una experiència d'anys hem començat a 

marcar el camí. Ara el problema més immediat és el del Corpus i hen d'intentar solven- 
tar-lo. En la reunió que vàrem tenir el dia 7 d'aquest mes, amb els representants de 
les catifes de cada carrer es va decidir de continuar fent-les menys dues o tres excejD 
cions que hem d'acabar d'engrescar-los.

- El fet que el dia de Corpus no sigui festa, de quina manera pot afectar al poble 
(turisme, participació, -...)?

La gent està mentalitzada que el dijous era festa i molts feien pont. Malgrat això 
i deixant una sèrie de problemes que són nous per a nosaltres, intentarem organitzar-
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